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_____________________________________________________ 

PROTOKOLL  
Styreperioden 2018-2020 

Forbundsstyrets møte nr. 13/2020 

8-9. februar 2020, Oslo Hotel Gabelshus 
_____________________________________________________ 

Tilstede: 
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Yngvild Larsen Schei, Ole Lundeby, Bente Siljander, Geir Eithun, 

Marte Guro Arnesen, Mette Kristin Alstad Østvik, David Cox, Oddbjørn 
Kvammen, (Lørdag) Bendik Huus (Lørdag) Rebekka Bahr (Lørdag) 

Forfall: Jørre Kjemperud 
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget 
________________________________________________________________________________ 
Forbundsstyret hadde ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saken som lå til behandling i dette 

styremøtet.  

 

SAKSLISTE: 

 

Godkjenning 

Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av agenda 
 

GS orienterer 
 

Beslutningssaker 

Sak 55 Foreløpig regnskap 2019 

Sak 56  Budsjett 2020 

Sak 57 NVBF vil 

Sak 58  Innkalling Forbundsting 2020 

Sak 59  Lovrevisjon 

Sak 60  Arrangør aldersbestemte mesterskap 2021 

 

Drøftingssaker 
Sak 15  Økonomiske rammer (modell) 
Sak 16 Konsekvenser for NVBF etter WADA’s vedtak (Russland) 
Sak 17 Mesterskap for ungdomsskoler 
Sak 18 Mesterskap for lærere 
Sak 19 Hvordan utnytte økt medieoppmerksomhet (marked/aktivitet) 
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Orienteringssaker 
Sak 35 Terminplan 
Sak 36 Ekstraordinær CEV kongress 
Sak 37 Evaluering Volley Uka 
Sak 38 Status utvalg 
Sak 39 Status TVN deltakelse i både Mizunoligaen og 1 div. 
Sak 40 Status Lisens og skadeforsikring   
 
 

Godkjenning: 
Innkalling og agenda godkjent.  
 

GS Orienterer 
GS orienterte kort om: 
 
• Stab/administrativ struktur. NVBF fra 5 til 3 avdelinger. Nye arbeidsplaner for alle avdelinger 

og ansatte. Årshjul og prosjektbeskrivelser er oppdater. Ny sportssjef – info om oppstart, nye 
landslagstrenere. Representasjon FS vår 2020. Møteplan FS vår 2020. Valgmøter regioner vår 
2020. Digitaliseringsløftet NIF – status.  

 

Beslutningssaker 
 
Sak 55 Foreløpig regnskap 2019 

GS og leder av økonomiutvalget Ole Lundeby innledet til saken.  
 
Vedtak: 
  

1. Forbundsstyret tar den fremlagte prognosen for regnskapet 2019 til etterretning. 

Regnskapet viser et overskudd og endelige tall legges frem når regnskapet er 

revidert.  
 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 
Sak 56 Budsjett 2020 

GS innledet til saken.  
 
Vedtak: 
  

1. Forbundsstyret tar det fremlagte reviderte budsjettet 2020, med et overskudd på  
kr. 2,180 000 til orientering. 

2. FS ber GS om å fremlegge budsjettet for endelig vedtak da regnskap 2019 er ferdig 

behandlet og revidert.  

 

Enstemmig vedtatt 
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Sak 57 NVBF vil  

Første Visepresident Yngvild Larsen Schei innledet til saken 
 
Vedtak: 
 

1. Forbundsstyret ber GS og presidentskapet ta med de innspill og kommentarer som 

ble gitt i arbeidsgruppene og under saksbehandlingen og gjøre ferdig et utkast som 

skal sendes organisasjonen på høring i uke 10.  

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Sak 58 Innkalling Forbundsting 2020 

GS innledet til saken 

 
Vedtak: 
  

1. Forbundsstyret ber GS innkalle til Forbundstinget iht. de frister som er gitt i NVBFs 

lov/NIFs lovnorm for Særforbund. 

 
2. Fullstendig sakliste og saksdokumenter legges på volleyball.no innen 20. mai 2020. 

 

3. FS ber de regionale styrene om å avholde valgmøte iht vedtatte vedtekter: 

-  Valgmøtet skal holdes hvert år/hvert andre år innen utgangen av april måned (Før 

NVBFs forbundsting). Tid og sted for valgmøte skal kunngjøres 1 måneder før og 

innkalling skal publiseres på volleyball.no 

- NVBF Region har antall representanter til NVBFs forbundsting lik det antall fylker 

regionen omfatter. Representantene velges på regionens valgmøte. 

 

4. FS har sitt hovedmøte for gjennomgang av sakspapirer og forberedelse til Tinget 

fredag 8 mai. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 
Sak 59 Lovrevisjon  
GS innledet til saken 

 
1. Forbundsstyret ber GS foreta en revisjon av loven iht. NIFs lovnorm for SF. 

 

2. På neste FS møte vurderer FS behovet for behandling av lovsaker på Forbundstinget 

2020. Her bes GS om å innhente råd fra NIFs juridiske avdeling. 

 
Enstemmig vedtatt 
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Sak 60 Arrangør aldersbestemte mesterskap 2021 

GS innledet til saken 

 
1. FS forlenger ikke dagens rulleringsordning (arrangement/arrangører) mesterskap, 

men vil sende følgende forslag på høring i organisasjonen:  

Arrangementene vil tildeles arrangører som imøtekommer de kriterier FS setter for 

kvalitet et arrangement skal inneha. FS ber GS om å lage denne listen etter innspill 

gitt i FS møtet. Ved tildelinger vil FS fortsatt vektlegge geografisk spredning. 

Arrangementene blir fra og med sesong 20/21 tildelt etter søknad. FS ber GS om å 

tilstrebe at søknadsfristen øker til inntil 2 år. Dvs. at det nå i mars 2020 lyses ut 

arrangementene for både 2021 og 2022. Fristen for å søke arrangement i 2023 settes 

til vår 2021.  

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Drøftingssaker 
 
Sak 15 Økonomiske rammer (modell) 
GS innledet til saken  
 
FS har vedtatt at aktivitetene som tilbys i regi av NVBF skal være gjenkjennelig ift. struktur, 
innhold og kostnader. Det skal ikke være vesentlige forskjeller i NVBF om man deltar i 
divisjonssystemet senior, aldersbestemte serier, mini eller TEEN aktiviteter. Forutsigbarhet og 
likhet er selve grunnlaget for denne strukturen. Med dette som utgangspunktet har 
Økonomiutvalg og Avdeling Arrangement og Konkurranse (A&K) arbeidet med en «likhetsmal» 
som viser kostnadene for deltagelse samt hva NVBF vil dekke av kostnader for de som deltar. 
Denne malen ble drøftet og FS ga administrasjonen sine innspill. FS har som målsetting at den 
økonomiske belastningen til klubbene ikke skal økes som følge av overgang til ny struktur. GS bes 
om å endre malen og forslaget til like prisnivåer og praksis i henhold til innspill: Forslaget høres i 
de regionale utvalgene Arrangement og Konkurranse. Endelig forslag legges frem for FS for 
vedtak.  
 
 
Sak 16 Konsekvenser for NVBF etter WADA’s vedtak (Russland) 
Første Visepresident Yngvild Larsen Schei innledet til saken 

 

FS drøftet konsekvensene for NVBF etter WADAs vedtak 9. desember. Det ble løftet flere forhold i 
saken som eks: skal NVBF fremme et syn i saken ovenfor overordnede organisasjonsledd. Gjøre 
vedtak om uteblivelse fra arrangementer vi anser som «major event» i tråd med WADA’s vedtak. 
Avvente til vi kjenner et eventuelt utfall av en anke i saken (CAS) 

Etter en lengre drøfting ønsker FS følgende: GS sender et brev til CEV og FIVB og forespør deres 
syn på, og eventuelle handling, dersom en endelig dom i CAS (Fortsatt utestengelse). Ved å gjøre 
dette markerer vi at NVBF behandler saken og er klare til å fatte vedtak, samtidig som vi gir et 
signal om at vi ønsker overordnet organisasjonsledd ståsted i saken før vår endelige behandling.   

 

 



Protokoll FS-møte nr.13/2020                              (Forbundsstyret 2018-2020)  

 

5 

Sak 17 Mesterskap for ungdomsskoler 

Presidenten innledet til saken 
 
NVBF kjenner til at det gjennomføres diverse mesterskap for ungdomsskoler i dag, men at disse 
ikke er i NVBF regi og vi kjenner derfor ikke omfang og utbredelse. NVBF har et ønske om å sette 
«volleyball i skolen» som et satsingsområde, og det bør derfor utredes om, og i så fall hvordan, 
NVBF kan bidra i en økt utbredelse av mesterskap for ungdomsskoler. FS har etablert utvalget 
«utdanningsløftet» og FS ber utvalget og administrasjonen om å ta innspill gitt i møtet under 
saksbehandling av «Volleyball i skolen» med i sitt videre arbeid/utredning.  
 
 
Sak 18 Mesterskap for lærere 

Presidenten innledet til saken 
 
NVBF kjenner til at det gjennomføres mesterskap for lærere i dag. (Hamar i april) Mesterskapet er 
ikke er i NVBF regi. NVBF har et ønske om å sette «volleyball i skolen» som et satsingsområde, og 
det bør derfor utredes om, og i så fall hvordan, vi skal nå lærere med vår kunnskap og kompetanse 
om hvordan volleyball kan benyttes som en foretrukken idrett i undervisning på skolen. FS har 
etablert utvalget «Utdanningsløftet» og FS ber utvalget og administrasjonen om å ta innspill gitt i 
møtet med i sitt videre arbeid/utredning. Videre ber FS utvalg og/eller administrasjonen om å 
være til stede på Hamar 24 april for å presentere NVBF, de verktøy vi allerede har til hjelp for 
lærere (Volleypedia), samt få innspill/komme i posisjon for kontinuerlig dialog videre med 
kroppsøvingslærere i landet. 
 
 
Sak 19 Hvordan utnytte økt medieoppmerksomhet (marked/aktivitet) 

GS innledet til saken 
 
FS fikk presentert en statusorientering skrevet av markedssjef Iver Horrem om vår nåværende 
situasjon knyttet til marked og medieoppmerksomhet. Sammenfattet er NVBF og våre utøvere 
landslag Herrer Sandvolleyball attraktive både markedsmessig og i media. Men hverken 
samarbeidsavtaler eller gode oppslag i media kommer av seg selv. Det skal presenteres og 
«selges» inn gode vinklinger på historier til media, og markedsmessig er vi fortsatt uten de virkelig 
store avtalene. Imidlertid ser Horrem muligheter nå i oppkjøring mot OL, samt at en eventuell 
suksess der, vil kunne føre oss nok et stykke videre. 
 
FS drøftet mulighetene for å utnytte en sportslig suksess sommeren 2020 både aktivitetsmessig og 
kommersielt. Herunder en plan for å aktivisere klubbene til å legge til rette for 
sandvolleyballaktivitet både under OL og i tiden etter OL og frem mot skolestart. Forbundet bør 
utarbeide en aktivitetspakke som presenteres for klubbene. Dette kommer i tillegg til de 
aktivitetene som allerede er planlagt for sommeren 2020.  
 
Sammenfattet (på kort sikt) ber FS administrasjonen om å invitere «Volleyballnorge» med på en 
«olympisk reise». På lengre sikt bør sportslig oppmerksomhet medføre at det bygges flere anlegg 
for sandvolleyball. I denne anledning rettes det en henvendelse til kulturministeren for å diskutere 
anleggssituasjonen og drøfte mulighetene for et nasjonalanlegg i sandvolleyball.  
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Sak 20 – opprinnelig O-sak Sak 35 Terminplan   
FS ba GS, underveis i denne saksbehandlingen, om å gjøre om status på saken fra O – sak til D- 

sak. Saken vil da bli gjeldende og protokollført som D - sak 20 
GS innledet til saken 
 
Sammenfattet drøftet FS først og fremst planer og mulig/ønsket utvikling for sandvolleyball 2020. 
Det ble gitt flere innspill administrasjonen bes om å følge opp. GS bes om å fremme foreslåtte 
tiltak til avdeling Arrangement og Konkurranse og at en oppdatert/revidert terminplan, inkludert 
tiltak, presenteres FS til neste møte. 
 
Videre drøftet FS forslag kommet fra NTV om å flytte cupfinalen til uke 6 i 2021. FS ble presentert 
de argumenter som legges til grunn for dette, men konkluderte med at det foreløpig ikke 
foreligger god nok argumentasjon for å ta den risikoen det er å flytte et arrangement (uke) som 
har oppnådd stor suksess. FS legger til grunn at Volleyuka er langt mer enn cupfinalene og at dette 
derfor må sees på i sin helhet. Administrasjonen bes om å innhente en langt mer detaljert, 
helhetlig og sportslig vurdering, for hvorfor Volleyuka bør flyttes til uke 6. Samtidig kan 
administrasjonen meddele at situasjonen knyttet til benyttelse av Ekeberghallen uansett er 
usikker, både mtp flytting av dato (vi har en «innarbeidet» uke) og at det skal påbegynnes et 
større rehabiliteringsarbeid. FS tar saken opp til vurdering og vedtak på neste møte.    
 

 

Orienteringssaker 
 
Sak 36 Ekstraordinær CEV kongress 

GS innledet til saken 
 
CEV inviterer til ekstraordinært årsmøte. Det er kun et «formalia» møte der nasjonenes 
stemmeberettigede representanter møter for å «bekrefte» med sin stemme en nylig inngått 
medieavtale med selskapet Infront, a Wanda Sports Group Company. For NVBF representerer 
President Eirik Sørdahl. 
 
   
Sak 37 Evaluering Volley Uka 

GS innledet til saken 
 
GS presenterte kort de punkter gjenkjent som forbedringsområder. GS uttrykte samtidig at det er 
svært gledelig at selve planleggingen, samarbeidet med teknisk arrangør og totalt sett 
ressursbruk, har blitt bedret år for år, uten at dette går utover arrangementets kvalitet. Det som 
fortsatt må forbedres er: renhold toaletter, bedre effektivitet i kiosk og dette året fikk vi dessverre 
enda dårligere lyd enn i fjor da et av miksebordene ble ødelagt og vi måtte sette speakerlyd til det 
takbaserte anlegget. Alle disse forholdene skal forbedres 2021.  
Administrasjonen har gjort sin evaluering. Tilsvarende har Teknisk arrangør OSI gjort. 
FS ber om en oversendelse av evalueringene da de er sammenfattet. FS understreker at 
evalueringene må være for hele uka, og ikke «kun» for lørdag (cupfinalene) 
 
 
Sak 38 Status utvalg 

GS innledet til saken 
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FS drøftet status til de oppnevnte utvalg.  
Generelt ber FS administrasjonen om å sikre bedre fremdrift i utvalgene. Dette gjelder både FS 
oppnevnte utvalg og utvalgene i Organisasjonsstrukturen.  Økonomi er operativ v/leder Ole 
Lundeby. Det ønskes flere medlemmer til utvalget og rekrutteringsprosess pågår.  
Volleyball og Karriereplan har ikke kommet i gang, dessverre. Yngvild Schei viste til at 
Studentidretten (NSI) har «idrett og karriere» høyt på sin agenda, og GS vil ha en dialog med YS 
vedrørende dette.  Reglement er operativt og her er Bente Siljander leder.  
 
Sport har «ventet» på ny Sportssjef. Yngvild Schei og Jørre Kjemperud vil nå kobles til Sportssjef 
Matt Van Wezel for etablering.  Utdanningsløftet har startet sitt arbeid med Mette Kristin Alstad 
Østvik og Marte Guro Arnesen. De har beskrevet sine primære mål og oppgaver og vil søke i 
etablerte utvalg (Kompetanse) for rekruttering av flere medlemmer i utvalget. GS vil koble 
utvalgsmedlemmene og leder av Utvikling og Kompetanse administrativt, Line Busland. 
FS diskuterte helt spesifikt hvilke (kortsiktige) mål utvalget bør ha, og da kom kommende 
Lærermesterskap på Hamar opp. Videre informerte Mette Kristin om at denne våren var svært 
viktig mtp «påvirkning» mtp det å få et «fotfeste» i skolen, som svært avgjørende, da det nå settes 
nye lærerplaner/fagplaner. FS ber GS om å sjekke om NVBF kan få være tilstede på Hamar med en 
stand slik at vi kan få distribuert nyttig info om vår Volleypedia, kommet i dialog med lærere 
vedrørende øvrige behov osv.  
 
 
Sak 39 Status TVN deltakelse i både Mizunoligaen og 1 div. 

GS innledet til saken 
 
Kort oppsummert: Da FS vedtok å tilby TVN deltakelse i både Mizunoligaen og 1. Div, og kun 
hjemmekamper, var det i tillegg en god del forutsetninger som ble lagt til grunn. Blant annet 
ønsket FS å evaluere/vurdere ordningen etter et år. Videre om TVN ville delta med sitt «beste» lag 
og ikke prioritere annen aktivitet. At overnattingsfasiliteter var ivaretatt mm.  Det er nå over 
halvspilt serie, og FS ønsket en statusoppdatering. TVN v/Øyvind Marvik og NTV v/Edgar Broks ga 
kortfattet sine tilbakemeldinger til FS.  Med unntak av en uklarhet helt i oppstarten, har både klubber 
og TVN omfavnet ordningen og melder tilbake at denne fungerer godt og etter intensjonen.  
 
 
Sak 40 Status Lisens og skadeforsikring   

GS innledet til saken 
 
Vi har de siste årene måttet gjøre en del endringer i både kategorier og i dekning.  
Til å lede dette arbeidet etablerte vi lisensutvalget under ledelse av Ole Lundeby. Det er nå gått 
inn som en del av utvalget Økonomi og lisens, fortsatt ledet av Ole Lundeby, Visepresident. 
 
Det er i prinsippet «kun» If og Gjensidige i markedet for skadeforsikring i idretten. NVBF har avtale 
med Gjensidige og Idrettens Helsesenter (Skadetelefonen)  
 
Det er ikke enkelt å regne seg frem til hva den enkelte forsikring koster. Selskapet vurderer premie 
etter antall og kategorier (basert på året før) og skadestatistikk. De fastsetter premien med en 
sikkerhetsmargin – og «gambler» på at vi ikke går over dette. Skulle vi gå under, vil selskapet kun 
ha mulighet til å hente ut 17% margin totalt.   
 
Vi må antakelig regne med ytterligere økning i premie de neste sesongene da antallet skader 
fortsetter å øke. NVBF ønsker ikke å redusere dekningen for den enkelte (mao «kvaliteten») i 
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forsikringen. Vi har blant annet, som et av de få Særforbund, belastningsskader med i vår 
forsikring.  
 
Det er en stor del variasjoner inne de forskjellige kategoriene idrettene tilbyr sine utøvere – dette 
først og fremst da det kommer til dekning, men det er også store prisvariasjoner. Generelt (ved 
sammenlikning av dekning) har vi den beste dekningen, med den beste prisen, for våre utøvere 
(sammenliknet med eks Håndball og Basket) men for å få «bekreftet» dette må man sitte med 
dekningsoversikten og sammenlikne. Vi gjorde en grundig vurdering av dette da vi forhandlet vår 
avtale med Gjensidige.  
 
Skadestatistikken i Volleyball viser at de dyreste skadene er knyttet til skuldre og fingre. (Vi har få 
korsbåndskader) «Historisk» har noen få skader stått for en relativt stor andel av premien. Vi kan 
sånn sett si at vår forsikring/lisens er svært solidarisk og kommer «mest» til gode for de som er 
svært uheldige og får kompliserte skader.  
 

 


